



VOTE

Karen Cleaver

For Executive Officer
Pour Agent de l'Exécutif

Dedication | Inclusion | Integrity



Dedication

Member-Centered Focus across all levels of the Federation, consistently prioritizing the needs and voices of our members.



Inclusion

Proven Leadership That Delivers in bargaining and advocacy, representing all groups—support staff, teachers, university staff—across all regions and roles.



Integrity

Driving Results for Collective Success: Dedicated to achieving meaningful outcomes that benefit every member of our Federation.

Dévouement | Inclusion | Intégrité



Dévouement

Une approche centrée sur les membres à tous les niveaux de la Fédération, en accordant systématiquement la priorité aux besoins et aux voix de nos membres.



Inclusion

Un leadership éprouvé qui donne des résultats en matière de négociation et de défense des intérêts, représentant tous les groupes — professionnels de soutien, enseignants, personnels universitaire — dans toutes les régions et dans tous les postes que nous représentons.



Intégrité

Obtenir des résultats pour un succès collectif : Dévouée à l'obtention de résultats significatifs qui profitent à chaque membre de notre Fédération.

Leave it to Cleaver

To Get the Job Done!

Cleaver

l'assurance d'un travail bien fait !



Karen Cleaver for EO



karencleaver.ca



KarenCleaverforEO



karen@karencleaver.ca

